



KENYATAAN TAWARAN

Tawaran Adalah Dipelawa Kepada Kontraktor-Kontraktor Yang Berdaftar Dengan FELCRA Berhad, Mempunyai Kelayakan Yang Ditetapkan Dan Berpengalaman Bagi Menyertai Tawaran Seperti Berikut :

BUTIRAN TAWARAN	KELAYAKAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TAWARAN DITUTUP
<p><u>No. Tawaran :</u> SHP 10/2021</p> <p><u>Tajuk Tawaran :</u></p> <p>Membina Dan Menyiapkan Penginapan Sementara Bujang Pekerja Ladang, Tandas Dan Bilik Air Jenis Kabin Untuk 4 Orang Di Estet FELCRA Berhad Panggong Lalat (Sungai Rawit), Gua Musang, Kelantan</p> <p><u>Lawatan Tapak (TIDAK diwajibkan) :</u></p> <p>Penyebutharga digalakkan untuk membuat lawatan tapak dengan risiko sendiri dan patuh kepada langkah-langkah pencegahan COVID-19. Sila hubungi pegawai bertanggungjawab sebelum membuat lawatan.</p> <p><u>Pegawai Bertanggungjawab :</u></p> <p>Encik Fadzli Bin Ibrahim (019-912 3403)</p>	<p><u>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) :</u></p> <p>Gred : G1 Kategori : B dan CE Pengkhususan : B04 dan CE21</p>	<p>Dokumen tawaran boleh diperolehi dengan menghubungi Pegawai Perolehan pada tarikh dan masa berikut:</p> <p><u>Pegawai Perolehan:</u></p> <p>Nama : En. Wan Mohd Rozainy Bin Wan Ramly No. Telefon : 016-202 7794 Email : rozainy@felcra.com.my</p> <p><u>Tarikh :</u></p> <p>22 Julai 2021 (Khamis) hingga 5 Ogos 2021 (Khamis)</p> <p><u>Masa :</u></p> <p>10.00 pagi hingga 4.00 petang</p> <p><u>Harqa Dokumen :</u></p> <p>RM100.00 dibayar atas nama FELCRA Berhad (Tidak dikembalikan)</p>	<p>5 Ogos 2021 (Khamis) Jam 12.00 Tengahari</p> <p>(Peti Tawaran B) <i>Peti diletakkan di Aras Bawah (Lobi) Wisma FELCRA Berhad bersebelahan kaunter pertanyaan</i></p>

1. Penyebutharga hendaklah mengemukakan **Sijil Pendaftaran Kontraktor dengan FELCRA Berhad, Sijil Pendaftaran Syarikat** dan **Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)** dalam kategori dan kod pengkhususan yang berkaitan serta masih sah tempoh untuk semakan sebelum dibenarkan membeli dokumen tawaran.
2. Dokumen tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta bertulis **No. SHP** berkaitan dan hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran** seperti di atas sebelum **jam 12.00 tengahari** pada tarikh yang ditetapkan di alamat berikut :

**Aras Bawah (Lobi), Ibu Pejabat FELCRA Berhad,
Wisma FLECRA, Lot PT 4780, Jalan Rejang,
Setapak Jaya, 53300 Kuala Lumpur**

Kenyataan ini juga terdapat dalam Laman Web FELCRA Berhad : www.felcra.com.my

3. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan waktu tutup akan ditolak dan rayuan tidak akan dipertimbangkan.
4. Syarikat yang mengambil bahagian dinasihatkan supaya sentiasa merujuk laman web FELCRA Berhad sepanjang tempoh PKP/PKPB/PKPD dilaksanakan untuk mengetahui sebarang perubahan atau ralat pada tawaran.
5. Penyebutharga hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan fizikal sepertimana yang ditetapkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia dan Majlis Keselamatan Negara.

**TARIKH IKLAN : 22 Julai 2021 (Khamis)
TARIKH TUTUP : 5 Ogos 2021 (Khamis)**